
Motion	inkommen	2021-02-09	av	Eva	Envall	

Vägen	till	Grönaviksbadet	behöver	rustas	upp,	alltså	Flaggbergsstigen.	Det	är	visserligen	en	privat	
väg,	men	badet	är	allmänt.	Vem	ska	se	till	att	vägen	till	ett	allmänt	bad	är	acceptabel?	

Jag	tycker	att	Brännöföreningen	ser	till	att	det	läggs	på	ett	rejält	lager	med	Bärlager	på	vägen.	Ökar	
också	framkomlighet	för	sophämtningen.	

	

Styrelsens	svar	

Brännöföreningen	äger	inte	själv	frågan	över	vägen	då	den	som	sagt	är	privat.	Men	kommer	att	
utreda	möjligheterna	att	förbättra	tillgängligheten	till	badet	tillsammans	med	berörda	parter.	


